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Sēde sasaukta 2023.gada 23.februārī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 23.februārī plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš 

Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica (attālināti veselības stāvokļa 

dēļ), deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts 

Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Voldemārs Čačs, deputāts 

Mārtiņš Cimermanis 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, ekonomiste Zaiga Kārkliņa, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista 

Sondore, datorsistēmu un datortīklu galvenais administrators Ingemārs Avotiņš, Juridiskā un 

iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, jurists Arvīds Zvirbulis,  

Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību 

speciālistes Diāna Goldmane, Anta Kļaveniece, Andra Matuļenko un speciālists Artūrs 

Dulbe, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, Izglītības 

nodaļas speciālistes Elīna Meldere un Sanita Reinsone, metodiķe Baiba Šumina, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija 

Matuzone, Administratīvā departamenta darba aizsardzības speciālists Andrejs Podnieks, 

Attīstības un plānošanas nodaļas vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, Attīstības un 

plānošanas nodaļas projektu vadītājas Laura Šterna, Līga Čakāne, Ilze Munda un Antra 

Bagone, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Attīstības un būvniecības 

departamenta vides speciālists Valērijs Gabrāns, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības 

labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, 

Uzņēmējdarbības un mārketinga departamenta Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra 

vadītāja Elita Priedniece, Tūrisma informācijas centra vadītāja Inese Turkupole-Zilpure, 

Bauskas apvienības pārvaldes Administrācijas Transporta galvenais speciālists Aivis Rimševics, 

nekustamo īpašumu speciālisti Aija Fridrihsone un Māris Šarķis, Vecākā dzīvokļu lietu 

speciāliste Sandra Kazāka, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, 

Vecumnieku apvienības pārvaldes Nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis, Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, Bauskas muzeja vecākā speciāliste mākslas nodaļā 

Ieva Bronko-Pastore, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālistes Ligita 

mailto:pasts@bauska.lv
http://www.bauska.lv/
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Vasermane un Līga Krēmere, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs, Iecavas 

Pašvaldības aģentūra “Iecavas veselības centrs” direktors Sandris Kaidaks, izglītības iestādes 

“Griķu pamatskola” direktore Daiga Vīlipa, kolektīvā iesnieguma iesniedzējs Kaspars Kalējs, 

SIA “Īslīces ūdens” valdes loceklis Arnis Birzmalis, SIA “Kūdrinieks” valdes loceklis Andis 

Kaspars 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, sabiedrības 

ar ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu saimnieks” un 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Kūdrinieks” reorganizācijas procesa uzsākšanu. 

3. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr.2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

4. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 

“Par līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

5. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra saistošajos noteikumos 

Nr.4 “Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada 

administratīvajā teritorijā Lielupē, Mūsā un Mēmelē”. 

6. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

aģentūras “Iecavas veselības centrs” maksas pakalpojumu cenrādis” apstiprināšanu. 

7. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 29.jūlija lēmumā “Par Bauskas 

novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma un sastāva 

apstiprināšanu”. 

8. Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu. 

9. Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

10. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

11. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Griķu pamatskola” attīstības 

plāna 2022./2023. - 2024./2025. mācību gadam saskaņošanu. 

14. Par Jaunatnes konsultatīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

15. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības 

grupas sastāvā. 

16. Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu 

izvērtēšanas un mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

17. Par grozījumiem Bauskas novada domes Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā. 

18. Par izmaiņām Bauskas apvienības Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas 

sastāvā. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 
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20. Par transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā. 

21. Par projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

sagatavošanu. 

22. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and healthy 

ageing). 

23. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “Vēsturiskie sakari Zemgalē: Pasvales-Bauskas novads” (Historical 

connections in Ziemgala (Semigallia): Pasvalys-Bauska region). 

24. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “BALTI. BRĪVĪBA.GAISMA”. 

25. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “Nākotnes prasmju pamats - zināšanas un kapacitāte STEAM jomā”. 

26. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed 

history). 

27. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “Bioloģiskās daudzveidības un zili-zaļās infrastruktūras uzlabošana” 

(INVAGREEN). 

28. Par dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā 

– Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides 

attīstība un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/. 

29. Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) 

projektā “Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to 

novēršana Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE). 

30. Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

31. Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

32. Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas 2022. – 2028. gadam 

Investīciju plānā. 

33. Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi”, Bārbeles pagastā. 

34. Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Veidas”, Vecumnieku pagastā. 

35. Par grozījumu ar SIA “Florabalt SIA” noslēgtajā līgumā par zemes nomu derīgo 

izrakteņu iegūšanai. 

36. Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā Nameju iela 12 

Ceraukstes pagastā. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Šimkevici”, 

Vecsaules pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 1-25, 

Dāviņos, Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2, Raiņa iela 5, 

Dāviņi, Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 32-9, 

Bauska, Bauskas novadā atsavināšanu. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Salātu 
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iela 8, Bauska, Bauskas novads nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Bajāriņi”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

43. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 1, 

Gailīšu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

44. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 2, 

Gailīšu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

45. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 3, 

Gailīšu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunburģi”, Codes pagastā 

atsavināšanu. 

47. Par atteikumu izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā īpašuma “Dālijas” daļu 

Codes pagastā. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Laimas”, Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 

“Valteri”, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.17 Rīgas iela 6, 

Valle, Valles pagastā atsavināšanu. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.16 

“Misas Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

52. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.28 “Misas kūdra 

1”, Misa, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

53. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 8”, 

Misa, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

54. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4 “Beibeži 3”, 

Beibeži, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

55. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4 “Lejas 

Dirveikas”, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

56. Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanas komisijas izveidošanu. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Pētersone, A.Birzmalis, A.Okmanis, G.Kalniņš, M.Mediņš, I.Nagņibeda, 

M.Cimermanis) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Tiek informēti klātesošie par budžeta sagatavošanas procesa aktualitātēm, par amata 

klasificēšanas komisijas darbu, domes lēmumu izpildi par reorganizācijas procesiem. 

 Noslēgusies budžeta darba grupas darbība – komiteju apvienotajā sēdē iesniegts 

lēmuma projekts par prioritārajiem projektiem 2023.gadā, notiek finansējuma meklēšana 

atlīdzības sadaļā individuālajam izvērtējumam.  

Atlīdzības darba grupa saņem iestāžu un struktūrvienību iesniegumus par amatu 

klasificēšanas rezultātiem, slodžu noteikšanu. Organizētas prezentācijas sanāksmes par 

atlīdzības jautājumiem ar darbiniekiem. Plānotas pārrunas ar Grāmatvedības nodaļas 

darbiniekiem, Bauskas 2.vidusskolas un Bauskas Valsts ģimnāzijas vadītājām par lietvežu 
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darba procesu izglītības iestādēs, ar nekustamo īpašumu speciālistiem, ar kultūras jomas 

speciālistiem par amatierkolektīvu slodžu jautājumiem. 

Saistībā ar lēmumu izpildi par reorganizācijas procesiem, tika sagatavots Audita un 

kapitālsabiedrības nodaļas informatīvais statusa ziņojums par aktualitātēm – SIA “Bauskas 

ūdens” un SIA “Īslīces ūdens” reorganizācijas procesā pieņemts lēmums, publikācija 

izdevumā “Latvijas Vēstnesis”, šobrīd 3 mēnešu nogaidīšanas periods, kreditoru pieteikums 

SIA “Īslīces ūdens”. Uzsākta grāmatvedības datu pārnešana no SIA “Īslīces ūdens” uz SIA 

“Bauskas ūdens”. Par SIA “Jaunolis” un SIA “Mūsas saimnieks” publicēta informācija 

Uzņēmuma reģistrā, saņemts mantas vērtējums, plānotas sapulces ar šīm kapitālsabiedrībām 

par reorganizāciju; procesi varētu noslēgties aprīļa beigās. Veselības centru reorganizācijas 

procesa laikā tiek nodrošināta pakalpojumu sniegšanas nepārtrauktība, iesniegts pieteikums 

izmaiņu izdarīšanai Uzņēmumu reģistrā, izveidota reorganizācijas darba grupa. Dots 

uzdevums saistībā ar komunikāciju ar Valsts ieņēmumu dienestu, lai risinātu jautājumus par 

struktūrvienības reģistrāciju, kases sistēmām, notiek sarunas ar Veselības inspekciju.  

Informē par projektu par bezemisijas transporta iegādi, notiek darbs pie pieteikuma 

sagatavošanas, meklēti alternatīvi varianti par transporta iegādes iespējām, mainījies 

redzējums par uzlādes sistēmas iespējamiem risinājumiem, tiek apsvērta vidējas klases 

ietilpības transportlīdzekļu iegāde. 

Par kapitālsabiedrību reorganizācijas procesu – nav iesniegts neviens pamatots 

iesniegums par reorganizācijas noraidīšanu. Piedāvātais risinājums ir pieņemams, notikušas 

konsultācijas ar likuma institūcijām, pieredzes apmaiņa ar Saldus novada pašvaldību. Ir 

nepieciešamas pārmaiņas kapitālsabiedrību pārvaldībā.  

I.Pētersone jautā par SIA “Īslīces ūdens” CFLA pieteikto prasību par nomaksas 

grafiku, par Iecavas veselības centra nolikuma sagatavošanu, par valsts ceļu stāvokli 

Vecumnieku novadā. I.Romānovs atbild, ka šobrīd ir noslēgts saistību atmaksas grafiks ar 

beigu termiņu 2024.gada 15.novembrī. A.Birzmalis papildina, ka CFLA šo pieteikumu 

atsūtījusi informācijai, tiklīdz SIA “Bauskas ūdens” pārņems procesu, tā pārslēgs līgumu; 

būs jāatbalsta lēmums aizdevuma saņemšanai saistību dzēšanai. I.Romānovs turpina par 

Iecavas veselības centra nolikuma sagatavošanu - darbs ir uzsākts, termiņš ir 31.marts; 

piekrīt, ka valsts ceļi ir kritiskā stāvoklī, tiek veikts ceļu monitorings, uzstādot ierobežojošas 

ceļa zīmes. A.Okmanis papildina, ka notiek saziņa ar Satiksmes ministriju, 6.martā būs 

tikšanās ar valsts ceļu vadītājiem. I.Pētersone aicina risināt ceļu stāvokļu jautājumu jau 

tagad, rosina sēdes organizēt attālināti; jautā par maksas pakalpojumu cenrāžiem – vai visas 

iestādes tos iesniegušas uz apstiprināšanu. I.Romānovs informē, ka visas iestādes to vēl nav 

izdarījušas.  

G.Kalniņš jautā par ceļa posmu Misa-Beibeži-Vecumnieki un Iecavas vidusskolas 

pārbūves procesu. I.Romānovs atbild, ka šobrīd par šo ceļa posmu nav informācijas, par 

Iecavas vidusskolu – ēka nodota ekspluatācijā.  

M.Mediņš izsaka priekšlikumu sagatavot iesniegumu par grants autoceļu kritisko 

stāvokli novadā Satiksmes ministrijai un Latvijas autoceļu uzturētājiem. Informē, ka bijusi 

saruna ar Latvijas autoceļu uzturēšanas Rīgas reģiona direktori, kura apstiprina, ka notiek 

ceļu apsekošana novadā. I.Romānovs pieņem priekšlikumu izpildei.  

I.Nagņibeda jautā par kritērijiem, nosakot slodzes amatiem. I.Romānovs atbild, ka pie 

šī jautājuma tiek strādāts, tiek ņemta vērā Tukuma novada pašvaldības pieredze.  

M.Cimermanis izsaka atkārtotu priekšlikumu izveidot novada ceļu tīklu digitalizāciju. 

I.Romānovs pieņem priekšlikumu informācijai. M.Mediņš papildina, ka teritorijas 

plānojuma darba uzdevumā ir iekļauta autoceļu digitalizācija. I.Pētersone norāda, ka par to 

jau tika runāts pagājušajā gadā, jāaktualizē uzdevums pašvaldības izpilddirektora 

vietniekam.   

Informāciju pieņem zināšanai. 
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2.p. 

Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu saimnieks” un 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Kūdrinieks” reorganizācijas procesa uzsākšanu. 

(D.Rijkuris, L.Baha, I.Pētersone, I.Latviete, G.Kalniņš, I.Romānovs, R.Melgailis, V.Čačs, 

I.Nagņibeda) 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 Ņemot vērā likumdošanas normatīvos aktus, tika pārvērtēta līdzdalība 

kapitālsabiedrībās, vai tā ir pamatota un nepieciešama. Tika konstatēts, ka 

kapitālsabiedrībās funkcijas dublējās un pārklājās; ir apgrūtināta tālākā izaugsme un 

attīstība. Saņemts Konkurences padomes vērtējums, kurā tika norādīts, ka būtu jāvērtē 

kapitālsabiedrību darbības optimizācija. Tika izskatīti vairāki varianti kapitālsabiedrību 

modelim, rezultātā tika ierosināts reorganizēt kapitālsabiedrības un izveidot vienu 

kapitālsabiedrību komunālo pakalpojumu sniegšanai. Finanšu komitejas sēdē tika vērsta 

uzmanība uz pamatkapitālu, papildināts lēmuma projekta punkts par pamatkapitāla 

uzskaitīšanu iegūstošās sabiedrības bilancē, precizēts reorganizācijas gaitas grafiks, norādīta 

kapitālsabiedrības struktūra, līguma projektā norādīts, kā veido organizācijas struktūru, tiks 

veidota komisija, kas pārraudzīs reorganizāciju.  

 L.Baha norāda, ka nav pievienots Konkurences padomes ziņojums, nav izvērtējuma. 

D.Rijkuris atbild, ka lēmuma saturā ir norādīti Konkurences padomes ziņojuma ieteikumi. 

L.Baha turpina, kādi, pašvaldībai izvērtējot kapitālsabiedrību darbību, tika ņemti vērā 

kritēriji un vai kapitālsabiedrību vadītāji tika iesaistīti, un vai viņi ir informēti par 

izvērtējuma rezultātiem. D.Rijkuris atbild, ka vērtēja struktūru kopumā katrā 

kapitālsabiedrībā, nav pamatojuma tam, kāpēc vairāki uzņēmumi ir labāki kā viens; to 

funkcijas bija līdzvērtīgas; vadītāji tika iepazīstināti, bija dažādi viedokļi.  

 I.Pētersone izsaka atbalstu šādam lēmumam, saistībā ar nodokļiem, informē, ka nav 

satraukuma par nodokļiem, atsevišķos gadījumos jābūt vērīgiem attiecībā uz nodokļu 

maksāšanu. Lemjošajā daļā arī jāiekļauj atsauce uz rezervju daļu. I.Latviete norāda, ka 

obligāta prasība tā nav, bet tas ir iekļaujams. D.Rijkuris apstiprina, ka to iekļaus lemjošās 

daļas 3.punktā kā papildinājumu.  

 G.Kalniņš izsakās, ka nesaskata ieguvumus vienas kapitālsabiedrības izveidei, un 

jautā, kā šajā procesā tika iesaistīti tagadējie kapitālsabiedrības valdes locekļi, jo ir saņemta 

informācija no viena kapitālsabiedrības valdes locekļa par daudziem neizdiskutētiem, 

neskaidriem jautājumiem. Iespējams, vajadzētu sakārtot vispirms Konkurences padomes 

ziņojumā norādīto nosacījumu pašvaldībai nesniegt šādus pakalpojumus, nododot šo 

pakalpojumu pēc jomām kādas noteiktas kapitālsabiedrības pārziņā; šis lēmums paredz 

apvienot dažādu jomu pakalpojumu sniedzējus. Reforma līdz galam nepārliecina, tāpēc 

jautā, kā tika izlemts šo procesu uzsākt un virzīt. D.Rijkuris atbild, ka auditu veica nodaļa, 

tika ņemti vērā kapitālsabiedrību finanšu rezultāti, ar vadītājiem tika pārrunāti procesi, bija 

daudz organizatoriska tipa jautājumi; pašvaldība nevar pamatot pašreizējo kapitālsabiedrību 

struktūru. Finansiālais pamatojums – veidot administratīvo struktūru, lai nozares pārvaldītu 

vienkopus. I.Romānovs papildina, ka šis jautājums tika apspriests plaši, katram tika jautāts 

viedoklis un gūts atbalsts reorganizācijai. 

Plkst.10:10 aiziet deputāts M.Cimermanis. 

R.Melgailis izsakās, ka nav pietiekoši daudz par to diskutēts, nav apspriesti citi rīcības 

varianti; vai darba grupā tika apspriests variants par teritoriālo sadalījumu, apvienojot 

uzņēmumus teritorijās; ieguvumi iedzīvotājiem ir diskutējami; nav norādīts, kādi zaudējumi 

var rasties; kā uzņēmumu pārvaldīs, kādas būs tā funkcijas. D.Rijkuris atbild, ka bija 

variants apvienot uzņēmumus pēc nozarēm; vienam uzņēmumam ir lielāks ekonomiskais 
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pamatojums; teritoriālās vienības variants izceļ kvalitātes atšķirības pakalpojumu sniegšanā 

novados; teritoriālo principu var realizēt. R.Melgailis norāda, ka argumenti par labu vienam 

uzņēmumam nepārliecina, tad arī izglītības iestādes jāapvieno vienā.  

V.Čačs pauž savu viedokli, ka jautājumu vēl ir daudz, nav skaidrības; kāpēc uz sēdi 

nav aicināti kapitālsabiedrību vadītāji, šo jautājumu atkārtoti varētu izskatīt marta Vides un 

attīstības komitejā; nav ekonomiska pamatojuma apvienošanai.  

I.Nagņibeda piekrīt deputāta V.Čača viedoklim; būtu nepieciešama izvērsta analīze 

ieguvumiem un draudiem; cik lielus finanšu līdzekļus reorganizācija prasīs no pašvaldības 

budžeta līdzekļiem. D.Rijkuris atbild, ka izdevumi nav paredzēti; iegūstošā sabiedrība SIA 

“Bauskas ūdens” virzīs šo procesu; līgumā noteikta kārtība, kādā process tiks organizēts. 

Atbalsta priekšlikumu jautājumu atlikt līdz marta sēdēm. 

L.Baha jautā par pakalpojumu kvalitāti novada iedzīvotājiem – kas notiek ar tiem, 

kuriem komunālos pakalpojumus sniedz pašvaldības iestādes. D.Rijkuris atbild, ka šos 

pakalpojumus nodos kapitālsabiedrībām; nākamajās komitejās tiks veidoti lēmumi.  

A.Okmanis aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu, aicina pievienoties darba 

grupai, lēmuma projekts papildināms ar rezerves sadaļu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Raitis Ābelnieks, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  
4 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda) 

“atturas” -  2 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš) 

“nepiedalās” -  1 (Mārtiņš Cimermanis - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.53 “Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA 

“Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Iecavas siltums”, 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu saimnieks” un 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Kūdrinieks” 

reorganizācijas procesa uzsākšanu”. 

 

Plkst.10:35 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst.10:45. Darbu turpina 18 deputātu sastāvā, deputāts M.Cimermanis sēdē 

nepiedalās darba apstākļu dēļ.  

 

3.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr. 2 

“Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

(E.Paičs, A.Okmanis, Z.Kārkliņa, J.Krievs, L.Rimševica, I.Nagņibeda, E.Grigorjeva) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Sagatavoti grozījumi noteikumos Nr.2, kas paredz izmaiņas atvaļinājuma pabalsta 

izmaksā, mainīts nodaļas nosaukums, papildināts 31.punkts par redzes korekcijas 

līdzekļiem. Finanšu komitejā tika saņemts priekšlikums, arī deputāts J.Krievs iesniedzis 

priekšlikumu veikt grozījumus attiecībā uz izglītības iestāžu vadītāju vietnieku algas likmi, 
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ko nosaka MK noteikumi. Apsverot šo priekšlikumu, tika secināts, ka, pamatojoties uz to, 

ka paredzēti grozījumi MK noteikumos no šī gada 1.septembra, tas ir atliekams. 

L.Rimševicas priekšlikumi arī atliekami, sakarā ar gaidāmajām MK noteikumu izmaiņām.  

 A.Okmanis pauž nesapratni par izteikto priekšlikumu neņemšanu vērā. Z.Kārkliņa 

paskaidro, ka algas likmi nemaina mācību gada vidū (tā tāpat tiktu piemērota no šī gada 

1.septembra), apkopos visus priekšlikumus, kas skars pašvaldības pedagogu noteikumus, un 

uz septembri tiks sagatavota kārtība; MK noteikumi tiks mainīti, pēc to maiņas, tiks veiktas 

izmaiņas arī pašvaldības noteikumos; tas varētu būt maijā. Pašreizējie noteikumu grozījumi 

ir saistīti ar budžeta jautājumiem, kas prasa tūlītēju risinājumu. 

 A.Okmanis jautā priekšlikumu iesniedzējiem par to atlikšanu. J.Krievs atbalsta, 

L.Rimšvica atbalsta.  

 I.Nagņibeda jautā, vai balsojot par grozījumiem, neradīsies interešu konflikts; balsos 

pret grozījumiem. E.Grigorjeva atbild, ka drīkst balsot. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis 

Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, 

Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Jānis Siugalis) 

“pret” -  3 (Solveiga Lineja, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica) 

“atturas” -  1 (Laine Baha) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.54 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021. gada 25. novembra noteikumos Nr. 2 “Bauskas 

novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi””. 

 

 

 4.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju iniciatīvu realizēšanai”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā, Sociālās un veselības komitejā, Vides 

un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.55 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2022. gada 27. janvāra nolikumā Nr.3 “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu sabiedrisko organizāciju 

iniciatīvu realizēšanai””. 

 

 

5.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra saistošajos noteikumos Nr.4 

“Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas novada administratīvajā 

teritorijā Lielupē, Mūsā un Mēmelē”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.56 “Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 27.janvāra saistošajos noteikumos Nr.4 

“Saistošie noteikumi par licencēto makšķerēšanu Bauskas 

novada administratīvajā teritorijā Lielupē, Mūsā un 

Mēmelē””. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras 

“Iecavas veselības centrs” maksas pakalpojumu cenrādis” apstiprināšanu. 

(S.Kaidaks, J.Krievs, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

Ziņo: S.Kaidaks. 

 Aģentūras cenrādis apstiprināts 2019.gadā, mainījusies likumdošana, ir energoresursu 

sadārdzinājums, tas ir jāaktualizē. Saistošie noteikumi bija izlikti publiskai apspriešanai, 

ieteikumi nav saņemti. Saistošie noteikumi stāsies spēkā no šī gada 1.aprīļa, jo 

nepieciešams pārslēgt vienošanos ar līguma attiecībās esošajiem partneriem. 

 J.Krievs jautā par transporta pakalpojumu Vecumniekos, tas nav atrunāts. S.Kaidaks 

paskaidro, ka šo pakalpojumu reti izmanto, tas ir koriģējams pēc nepieciešamības. J.Krievs 

turpina par ārsta vizīti – nav noteikts veids. S.Kaidaks paskaidro, ka tā ir pieņemšana 

klātienē.  

 G.Kalniņš jautā par pakalpojumu cenu un pakalpojumu pašizmaksu starpību. 

S.Kaidaks atbild, ka pakalpojumi ir atšķirīgi starp Vecumniekiem un Iecavu, tie ir primārās 
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veselības aprūpes pakalpojumi;  cenrādis neattiecas uz pakalpojumiem, par kuriem noslēgti 

līgumi ar  Nacionālo veselības dienestu. Paskaidro par starpības veidošanos.  

 I.Pētersone jautā par noteikumu stāšanās spēkā termiņu – vai nevar ar 1.martu. 

S.Kaidaks atbild, ka būtu nepieciešams termiņš 1.aprīlis, jo šajā procesā ir iesaistīti 

apdrošinātāji, viņiem jāapstiprina šis cenrādis, tāpēc nepieciešams šis laika periods. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.57 “Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Bauskas novada pašvaldības aģentūras “Iecavas 

veselības centrs” maksas pakalpojumu cenrādis” 

apstiprināšanu”. 

 

 

7.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2021.gada 29.jūlija lēmumā “Par Bauskas novada 

sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma un sastāva apstiprināšanu”. 

(A.Podnieks, J.Krievs) 

Ziņo: A.Podnieks. 

 Informē par lēmuma grozījumiem civilās aizsardzības komisijas sastāvā, kas 

papildināts ar pārstāvjiem no VAS “Latvijas dzelzceļš”, AS “GASO”, AS “Sadales tīkls”, 

aģentūras “Iecavas veselības centrs”, Valsts ugunsdzēsības un glābšanas dienesta.  

 J.Krievs norāda uz nolikuma numerācijas precizēšanu. Jautājumu nav, notiek 

balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.58 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2021.gada 29.jūlija lēmumā “Par Bauskas novada 
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sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikuma 

un sastāva apstiprināšanu””. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas izveidošanu. 

(A.Podnieks, G.Kalniņš, G.Kalniņš, A.Mačeks, I.Nagņibeda) 

Ziņo: A.Podnieks. 

 Jāaktualizē medību koordinācijas komisijas sastāvs un nolikums. Komisijā darbosies 6 

komisijas pārstāvji, to apstiprina uz 4 gadiem, noteikts darbības termiņš līdz 2027.gada 

27.februārim. 

 G.Kalniņš jautā par komisijas vārdisko sastāvu; ja mainās personas, tā jāapstiprina ar 

domes lēmumu. A.Okmanis atbild, ka jāaicina tās biedrības, kurās ir biedru skaits un tās 

deleģē pārstāvi komisijai, pārstāvjiem mainoties, būs nepieciešams domes lēmums. 

 A.Okmanis informē, ka A.Mačeks iesniedzis priekšlikumu. A.Mačeks informē, ka 

nepieciešams izlīdzināt slodzes komisijās, ir aktuāli jautājumi Vecumnieku pierobežā, 

iepriekšējo komisiju vadīja A.Podnieks, tāpēc būtu jāatstāj par vadītāju A.Podnieks, jo 

viņam jau ir pieredze.  

Notiek balsojums par priekšlikumu – “grozīt lēmuma 1.1. punktu izsakot šādā 

redakcijā  “1.1. Andrejs Podnieks - Darba aizsardzības speciālists”. Pamatojums - izlīdzināt 

slodzes darbam komisijās (skaits kurās strādā), kā arī pieredze darbam šajā komisijā:  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Aivars Okmanis) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
grozīt lēmuma 1.1. punktu izsakot šādā redakcijā “1.1. 

Andrejs Podnieks - Darba aizsardzības speciālists”. 

I.Nagņibeda jautā, vai komisijas sastāvā paliek iepriekš 1.1.p. norādītā persona. 

A.Mačeks paskaidro, ka pēc priekšlikuma balsojuma personas mainās. Jautājumu nav, 

notiek balsošana par pamatlēmumu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.59 “Par Bauskas novada medību 

koordinācijas komisijas izveidošanu”. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada medību koordinācijas komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Podnieks, A.Mačeks) 

Ziņo: A.Podnieks. 

 Izveidojot Bauskas novada medību koordinācijas komisiju, tās darbības nodrošināšanai 

nepieciešams apstiprināt komisijas nolikumu.  

 A.Mačeks papildina, ka Finanšu komitejā saņemtie priekšlikumi iestrādāti nolikumā. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.60 “Par Bauskas novada medību 

koordinācijas komisijas nolikuma apstiprināšanu”. 

 

 

10.p. 

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.61 “Par pašvaldības atbalstu norēķiniem 

par pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā 

izglītības iestādē”. 

 

 

11.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.62 “Par pašvaldības atbalstu privātajam 

bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam”. 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, 

notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.63 “Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām pašvaldību 

savstarpējiem norēķiniem”. 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Griķu pamatskola” attīstības plāna 

2022./2023. - 2024./2025. mācību gadam saskaņošanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.64 “Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestādes “Griķu pamatskola” attīstības plāna 

2022./2023. - 2024./2025. mācību gadam saskaņošanu”. 

 

 

14.p. 

Par Jaunatnes konsultatīvās komisijas nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 
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Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.65 “Par Jaunatnes konsultatīvās komisijas 

nolikuma apstiprināšanu”. 

 

 

15.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

sastāvā. 

(S.Reinsone, L.Baha, G.Kalniņš) 

Ziņo: S.Reinsone. 

 Februārī saņemti iesniegumi no personām ar lūgumu atbrīvot no Bērnu tiesību 

aizsardzības sadarbības grupas sastāva. Sagatavots lēmuma projekts par 3 personu 

atbrīvošanu no grupas locekļu amatu pienākumu pildīšanas un ievēlēt grupas locekli no 

Bauskas novada Sociālā dienesta Vecumnieku struktūrvienības.  

 L.Baha jautā, kāds ir šo personu aiziešanas iemesls; vai vienas personas ievēlēšana trīs 

personām aizejot neietekmēs darba grupas kapacitāti. S.Reinsone paskaidro, ka personas 

pārtrauc darba tiesiskās attiecības ar pašvaldību; tiks izsludināts konkurss uz vakantajām 

amata vietām Bāriņtiesā, līdz ar to jauno darbinieku amata pienākumos varētu tikt iekļauti 

bērnu tiesību aizsardzības jautājumi.   

 G.Kalniņš jautā, kādu institūciju pārstāv lēmumā minētās personas. S.Reinsone atbild 

– personas pārstāv Bāriņtiesu, Sociālo dienestu, Izglītības nodaļu; darba grupā darbu turpina 

personas no Bāriņtiesas, Sociālā dienesta, pašvaldības policijas, pēc nolikuma šajās sēdēs 

var pieaicināt personas atbilstoši savai kompetencei. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Juris 

Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Guntis Kalniņš) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.66 “Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības Bērnu tiesību aizsardzības sadarbības grupas 

sastāvā”. 

 

 

16.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā. 

(S.Reinsone) 

Ziņo: S.Reinsone. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām komisijas sastāvā, pamatojoties uz saņemto 

personas iesniegumu ar lūgumu atbrīvot viņu no komisijas locekļa pienākumu pildīšanas, kā 
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arī ievēlēt citu personu komisijas sastāvā ar šī gada 13.martu. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.67 “Par izmaiņām Bauskas novada 

pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotāciju sadales komisijas sastāvā”. 

 

 

 

17.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā 

(B.Šumina, G.Kalniņš) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem komisijas sastāvā, pamatojoties uz 

saņemto personas iesniegumu ar lūgumu atbrīvot viņu no komisijas locekļa pienākumu 

pildīšanas.  

 G.Kalniņš jautā, kādā sastāvā ir komisija. B.Šumina atbild, ka komisijā darbu turpina 

pārējie komisijas locekļi, kuru vidū ir arī psihologs. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.68 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes Pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā”. 
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18.p. 

Par izmaiņām Bauskas apvienības Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas sastāvā. 

(L.Vasiļauska) 

Ziņo: L.Vasiļauska. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām komisijas sastāvā, pamatojoties uz personas 

iesniegumu ar lūgumu atbrīvot viņu no komisijas priekšsēdētāja vietnieka pienākumu 

pildīšanas. Jautājumu nav, notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.69 “Par izmaiņām Bauskas apvienības 

Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas sastāvā”. 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(L.Vasiļauska, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

Ziņo: L.Vasiļauska. 

 Finanšu komitejā izteiktie priekšlikumi tika iestrādāti lēmuma projekta cenrādī – tika 

precizēti maksas pakalpojumi par stadiona jomu, papildināts lēmuma projekta lemjošajā 

daļā 2.4.punkts. 

 G.Kalniņš norāda uz pozīciju notekūdeņu aku skalošana – vai aprēķinā nevajadzētu būt 

“muca” mērvienībai. L.Vasiļauska norāda, ka šī pozīcija paredz mērvienību – 1 reize. 

G.Kalniņš izsaka priekšlikumu nosaukt pozīciju konkrētāk “traktortehnikas un mucas 

izmantošana par 1 stundu”.  

I.Pētersone izsaka atbalstu sagatavotajam lēmuma projekta variantam. A.Okmanis 

rezumē un aicina balsot par lēmuma projektu sagatavotajā redakcijā. Notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.70 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

20.p. 

Par transportlīdzekļu satiksmes ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā. 

(J.Kalinka, J.Krievs, I.Pētersone, A.Okmanis) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Lēmuma projekts izskatīts Vides un attīstības komitejā, Finanšu komitejā, ņemts vērā 

ieteikums par lēmuma stāšanās spēkā termiņu noteikt lēmuma pieņemšanas brīdi.  

 J.Krievs iesaka nosaukumā terminu “transportlīdzekļu” mainīt uz “transporta masas”. 

A.Okmanis norāda, ka nosaukums ir korekts un saprotams.  

 I.Pētersone norāda uz lēmuma projekta pielikumiem, ka tie ir dažāda satura. J.Kalinka 

izskaidro, ka tas atkarīgs no ceļu uzbūves sastāva, tas ir norādīts lemjošajā daļā.    

 A.Okmanis norāda, ka nepieciešams uzlabot pielikumu redakciju. Jautājumu nav, 

notiek balsošana.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  2 (Aivars Okmanis, Ināra Pētersone) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.71 “Par transportlīdzekļu satiksmes 

ierobežojumiem Bauskas novada teritorijā”. 

 

 

21.p. 

Par projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

sagatavošanu. 

(L.Šterna, G.Kalniņš, R.Melgailis, I.Nagņibeda, A.Mačeks, A.Okmanis, R.Ābelnieks, 

I.Pētersone, J.Dūmiņš, J.Siugalis, J.Krievs, L.Baha, J.Kalinka, M.Mediņš, R.Melgailis, 

S.Lineja) 

Ziņo: L.Šterna. 

 Tiek gatavots projekta pieteikums. Ir izvērtēts, ka var iegādāties 2 vidēja izmēra 

autobusus.  

 G.Kalniņš norāda, ka nav ekonomiska pamatojuma transportlīdzekļu iegādei, ir pārāk 

daudz ierobežojumu transporta izmantošanai. 
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 R.Melgailis jautā, vai šiem 2 autobusiem būs garāžas, uzlādes stacijas, un izsakās ar 

cerību, ka, ja arī tiks pieņemts pozitīvs lēmums, pēc laika nebūs jākonstatē, ka tomēr tas 

bijis neveiksmīgs. L.Šterna atbild, ka garāžu nodrošinās Iecavā, Rundālē garāžas nav, bet ir 

iespēja izbūvēt uzlādes punktu. 

 I.Nagņibeda izsakās, ka atturēsies balsojumā, atbalsta autoparka atjaunošanu, bet māc 

bažas, vai projekts neietekmēs autobusu uzturēšanas un uzlādes staciju ekspluatāciju 

izmaksas.  

 A.Mačeks papildina, ka vairākkārt interesējušies par iespējām jaunam autobusam: nav 

obligāts nosacījums garāžai, iegādāsimies uzlādes staciju, kas nav ļoti dārga, lādējoties, 

autobuss tiks uzsildīts; Jēkabpils pieredze parāda, ka autobusi ir izturīgi, tie gan ir 

pārbūvēti, bet ražotājs tos ražo jau priekš pārbūvēm. Latvijas Pašvaldību savienība 

rosinājusi nosacījumu grozījumus, pašvaldības startē šajā projektā. A.Okmanis papildina, ka 

būs jāgādā jauni autobusi, šī iespēja ir jāizmanto; to ekspluatācija ir lētāka par iekšdedzes 

dzinējiem; jāpiedalās, jo, ja nebūs intereses par šo projektu, nākamo projektu var arī nebūt. 

 R.Ābelnieks norāda uz projekta nosacījumiem, kuri nav pārliecinoši – izmantot tikai 

skolēnu pārvadājumiem, vasarā tas netiks izmantots, jānoraksta kāds no vecajiem 

transportlīdzekļiem. 

 I.Pētersone izsakās, ka izvērstāka informācija nav sniegta par šo projektu, prezentācijas 

nav, pietrūkst informācijas tieši saimnieciskajā pozīcijā, neatbalsta lēmuma projektu. 

 J.Dūmiņš norāda, ka neatbalstīs projektu dēļ nosacījumiem, iepriekš bijusi negatīva 

pieredze ar projektiem. 

 J.Siugalis jautā, kāds ir garantijas termiņš. A.Okmanis atbild, ka to norādīs iepirkumā. 

L.Šterna papildina, ka tas varētu būt no 5-7 gadi.  

 J.Krievs piekrīt priekšsēdētājam par noliedzošo attieksmi pret projektu, izsaka atbalstu 

šim projektam. I.Pētersone papildina, ka nav informācijas par autobusu uzturēšanas 

izmaksām, tāpēc rodas neizpratne. A.Okmanis norāda, ka līdz šim pieņemtie lēmumi ir 

korekti un pareizi, dēļ nesagatavotiem aprēķiniem būt pret projektu ir neloģiski.  

 L.Baha atspēko pret speciālistiem vērsto attieksmi, katrs projekts paredz plašu analīzi, 

komiteju diskusijas ļāva projektu izpētīt detalizētāk; kādi ir ieguvumi un riski, startējot 

projektā. L.Šterna atbild, ka ieguvums ir tāds, ka atbrīvojas no emisijām, uzlāde ir lētāka kā 

dīzeļtransportam, iegādājas 2 autobusus; riski – MK noteikumi paredz 80% skolēnu 

pārvadājumiem, vasaras dīkstāve, ja autobusu nepiegādā laikā, jāsedz tā izmaksas pilnībā. 

A.Okmanis papildina, ka iepirkumā šo risku paredzēs. I.Romānovs papildina, ka 

izdevīgums sastāda 60% elektroautobusa ekspluatācijā, aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

J.Kalinka precizē, ka konsultējušies ar ražotāju; izpētītas specifikācijas, varētu iegādāties 2 

vidēja izmēra autobusus, nedārgas uzlādes stacijas; maršruti ir izvērtēti – tie iespējami 

Rundālē un Iecavā, braucieni no Bauskas tuvākajām skolām līdz peldbaseinam.  

 M.Mediņš jautā, kā starpība tiks salāgota akumulatoram, iepirkumā paredzot 5 gadus, 

bet baterijas garantija ir 3 gadi; vai zināmas akumulatoru izmaksas un kas uzņemsies veco 

akumulatoru utilizāciju. J.Kalinka paskaidro, ka iepirkumā var norādīt īsāku vai garāku 

laiku atsevišķi transportlīdzeklim un baterijai; ja vēlamies garāku baterijas garantijas laiku, 

autobuss būs ar lielākām izmaksām; akumulatora cena atkarīga no transportlīdzekļa veida, 

aptuveni 100 000 euro + PVN; programma nosaka, ka utilizācijas izmaksas būs jāsedz 

pašvaldībai. M.Mediņš norāda, ka visi riski jāparedz iepirkumā, utilizācija jāparedz 

ražotājam. J.Kalinka paskaidro, ka šāda prasība iepirkumā varētu būt neizpildāma. 

M.Mediņš jautā par skolēnu pārvadājumiem Rundālē un Iecavā. Notiek diskusija par 

skolēnu interešu izglītības pārvadājumu iespējamību; J.Kalinka norāda, ka jāseko līdzi 

autobusa noslogojumam. R.Ābelnieks izsakās, ka nav skaidrības par pārvadājumu 

realizēšanu ārpusskolas nodarbībām interešu izglītībā; J.Kalinka saskata riskus, A.Okmanis 

norāda, ka to var realizēt 20 % apjomā, J.Kalinka citē MK noteikumu nosacījumus. 

R.Melgailis jautā, kā salāgos autobusa darba režīmu un šofera darba režīmu un algu. 

J.Kalinka atbild, ka šoferim viena slodze sanāk.  
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 S.Lineja jautā, cik km nobrauc vienā maršrutā. J.Kalinka atbild, ka maršruti ir jāvērtē 

individuāli. Diskutē par skolēnu pārvadājumu nosacījumiem. Jautājumu vairāk nav, notiek 

balsošana. 

   

Par lēmumu balso: “par”  -  

8 (Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Aivars Okmanis, Jānis 

Siugalis) 

“pret” -  
5 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Guntis Kalniņš, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis) 

“atturas” -  
5 (Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica) 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

noraidīt darba kārtības jautājumu “Par projekta pieteikuma 

“Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

sagatavošanu”. 

 

 

Plkst.12:50 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst.13:10. 

 

 

22.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and healthy ageing). 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Sociālās un veselības komitejā, Vides un attīstības komitejā un Finanšu 

komitejā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.72 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Aktīvas un veselīgas novecošanas veicināšana” (Active and 

healthy ageing)”. 
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23.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Vēsturiskie sakari Zemgalē: Pasvales-Bauskas novads” (Historical connections in 

Ziemgala (Semigallia): Pasvalys-Bauska region) 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.73 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Vēsturiskie sakari Zemgalē: Pasvales-Bauskas novads” 

(Historical connections in Ziemgala (Semigallia): Pasvalys-

Bauska region)”. 

 

 

 

24.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“BALTI. BRĪVĪBA.GAISMA”. 

(A.Okmanis, M.Mediņš, I.Munda) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 M.Mediņš jautā, vai projekts papildināts ar aktivitātēm Skaistkalnē un Vecumniekos. 

I.Munda atbild, ka notiek aktivitāšu saskaņošana ar partneriem. A.Okmanis papildina, ka 

priekšlikums ir ņemts vērā, pieteikums jāiesniedz pēc mēneša. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 
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“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.74 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“BALTI. BRĪVĪBA.GAISMA””. 

 

 

 

25.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Nākotnes prasmju pamats - zināšanas un kapacitāte STEAM jomā”. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejā, Vides un attīstības komitejā un 

Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.75 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Nākotnes prasmju pamats - zināšanas un kapacitāte STEAM 

jomā””. 

 

 

 

26.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība pierobežā” (Reclaimed history). 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 
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“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.76 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Zudušā mantojuma pievilcība un digitālā pieejamība 

pierobežā” (Reclaimed history)”. 

 

 

 

27.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Bioloģiskās daudzveidības un zili-zaļās infrastruktūras uzlabošana” (INVAGREEN). 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.77 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Bioloģiskās daudzveidības un zili-zaļās infrastruktūras 

uzlabošana” (INVAGREEN)”. 

 

 

 

28.p. 

Par dalību Pārrobežu sadarbības programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā – 

Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales uzņēmējdarbības vides 

attīstība un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana” /SMEPRO 2/. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.78 “Par dalību Pārrobežu sadarbības 

programmas 2014.-2020. gadam 3.projektu konkursā – 

Kapitalizācija un rezultātu stiprināšana projektā “Zemgales 

uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju konkurētspējas 

veicināšana” /SMEPRO 2/”. 

 

 

29.p. 

Par dalību Latvijas – Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem laikapstākļiem, to novēršana 

Latvijas un Lietuvas pārrobežu reģionā” (SAFE RESPONSE). 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.79 “Par dalību Latvijas – Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas (2021-2027) projektā 

“Reaģēšana uz klimata pārmaiņu riskiem un ekstremāliem 

laikapstākļiem, to novēršana Latvijas un Lietuvas pārrobežu 

reģionā” (SAFE RESPONSE)”. 
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30.p. 

Par dalību Valsts zivju fonda projektu konkursā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.80 “Par dalību Valsts zivju fonda projektu 

konkursā”. 

 

 

31.p. 

Par grozījumiem 2022.gada 29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu”. 

(J.Kalinka, L.Baha, G.Kalniņš, A.Mačeks, A.Okmanis) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Pēc Finanšu komitejas sēdes precizētais ERAF daļas samazinājums saistīts ar 

pārstrādāto energosertifikātu. Notika sarunas ar būvnieku par projekta tālāko virzību. 

L.Baha paskaidro, ka pretendents apliecina gatavību veikt darbus, risks, kas jānovērš - 

jāatrisina jautājums par attiecībām ar autoruzraudzības veicēju – nav produktīva 

komunikācija, tas varētu ietekmēt procesa virzību.  

 G.Kalniņš jautā par risku saistībā ar projekta realizācijas termiņu, veikto iepirkuma 

procedūru un atbalsta intensitātes nosacījumu no ERAF. L.Baha atbild, ka tas būtu izdarāms 

10 mēnešu laikā līdz 2023.gada 31.decembrim; ir atvērti pieteikumi jauniem 

energoefektīviem projektiem līdz 2 mlj. euro īstenošanai līdz 2024.gada 31.decembrim. 

A.Mačeks papildina, ka darbi paveicami līdz oktobra beigām; nākamajā kārtā startēs 

vairākas pašvaldības, iespējams, ka atbalstu varētu nesaņemt. L.Baha informē par atvērto 

konkursa kārtu, šobrīd ir jāpieņem lēmums par to, vai slēdzam vienošanos ar CFLA līdz 

20.martam.  

 A.Okmanis aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. Izskaidro radušos situāciju. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 



26 

 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.81 “Par grozījumiem 2022.gada 

29.septembra lēmumā “Par projekta “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā” īstenošanu””. 

 

 

32.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju 

plānā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejā un Finanšu komitejā. Jautājumu nav, notiek 

balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.82 “Par grozījumiem Bauskas novada 

attīstības programmas 2022. – 2028. gadam Investīciju plānā”. 

 

 

33.p. 

Par ceļa servitūta tiesības nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi”, Bārbeles pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 
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Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.83 “Par ceļa servitūta tiesības 

nodibināšanu nodrošinot piekļuvi nekustamajam īpašumam 

“Jaunlieldrēģeļi”, Bārbeles pagastā”. 

 

 

34.p. 

Par atļaujas izsniegšanu lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Veidas”, Vecumnieku pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.84 “Par atļaujas izsniegšanu 

lauksaimniecībā izmantojamās zemes ierīkošanai mežā 

nekustamajā īpašumā “Veidas”, Vecumnieku pagastā”. 

 

 

35.p. 

Par grozījumu ar SIA “Florabalt SIA” noslēgtajā līgumā par zemes nomu derīgo izrakteņu 

iegūšanai. 

(L.Krēmere, A.Okmanis) 

Ziņo: L.Krēmere. 

 Informē par situāciju, ka nepieciešami grozījumi nomas līgumā. Finanšu komitejā 

saņemts ieteikums par īpašuma sadalīšanas iespēju, sarunās ar juristiem, secināms, ka to 

neiekļaus, jo tam nepieciešama uzņēmuma piekrišana, vienai zemes vienībai nav piekļuve 

īpašumam. Līgumā ir punkts, ka tā darbības laikā nepasliktina iznomātāja tiesības uz līgumā 

paredzēto platību kopumā vai tās daļu.  

A.Okmanis papildina, ka tiks organizēta tikšanās ar uzņēmēju par līguma grozījumiem, 

izteikta vēlme pagarināt nomas līgumu. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.85 “Par grozījumu ar SIA “Florabalt SIA” 

noslēgtajā līgumā par zemes nomu derīgo izrakteņu 

iegūšanai”. 

 

 

36.p. 

Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu slēgšanu dzīvojamā mājā Nameju iela 12 Ceraukstes 

pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.86 “Par dzīvokļu īpašumu nodalījumu 

slēgšanu dzīvojamā mājā Nameju iela 12 Ceraukstes pagastā”. 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošā nekustamā īpašuma “Šimkevici”, Vecsaules 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.87 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piekrītošā nekustamā īpašuma “Šimkevici”, Vecsaules pagastā 

nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 1-25, 

Dāviņos, Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.88 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Bauskas iela 1-25, Dāviņos, 

Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Nr.2, Raiņa iela 5, Dāviņi, 

Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.89 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.2, Raiņa iela 5, Dāviņi, 

Dāviņu pag., Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 32-9, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.90 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 32-9, Bauska, 

Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Salātu iela 

8, Bauska, Bauskas novads nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.91 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 Salātu iela 8, 

Bauska, Bauskas novads nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Bajāriņi”, Gailīšu pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.92 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Bajāriņi”, Gailīšu pagastā atsavināšanu”. 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 1, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  
18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 
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Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.93 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 1, Gailīšu pag., 

Bauskas novadā atsavināšanu”. 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 2, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par” -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.94 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 2, Gailīšu pag., 

Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 3, Gailīšu 

pag., Bauskas novadā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 
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Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.95 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa “Krējumi” – 3, Gailīšu pag., 

Bauskas novadā atsavināšanu”. 

 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Jaunburģi”, Codes pagastā 

atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.96 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Jaunburģi”, Codes pagastā 

atsavināšanu”. 

 

 

47.p. 

Par atteikumu izmantot pirmpirkuma tiesības uz nekustamā īpašuma “Dālijas” daļu 

Codes pagastā. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 



34 

 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr.97 “Par atteikumu izmantot pirmpirkuma 

tiesības uz nekustamā īpašuma “Dālijas” daļu Codes pagastā”. 

 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Laimas”, Kurmenē, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.98 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Laimas”, Kurmenē, Kurmenes 

pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 “Valteri”, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 
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Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.99 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 “Valteri”, 

Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.17 Rīgas iela 6, Valle, 

Valles pagastā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.100 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.17 Rīgas iela 6, Valle, 

Valles pagastā atsavināšanu”. 

 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.16 “Misas 

Kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 
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Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.101 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.16 “Misas Kūdra 

1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

 

52.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.28 “Misas kūdra 1”, 

Misa, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.102 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.28 “Misas kūdra 1”, Misa, 

Vecumnieku pagastā atsavināšanu”. 

 

 

53.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 8”, 

Misa, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.103 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 8”, Misa, 

Vecumnieku pagastā atsavināšanu”. 

 

 

 

54.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4 “Beibeži 3”, Beibeži, 

Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.104 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.4 “Beibeži 3”, Beibeži, 

Vecumnieku pagastā atsavināšanu”. 

 

 

55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.4 “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā atsavināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

“nepiedalās” -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr.105 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.4 “Lejas Dirveikas”, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā atsavināšanu”. 

 

 

56.p. 

Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanas komisijas izveidošanu. 

(E.Paičs, K.Kalējs, L.Ārente, I.Nagņibeda, G.Kalniņš, A.Okmanis, I.Pētersone, M.Mediņš, 

A.Mačeks, J.Krievs) 

Ziņo: E.Paičs. 

 Pašvaldībā saņemts kolektīvais iesniegums par Bauskas novada vizuālās identitātes 

saglabāšanu. Saskaņā ar Pilsonības un migrācijas lietu pārvaldes datiem 309 personas atbilst 

parakstītāja statusam, iesniegums atbilst Pašvaldību likuma nosacījumiem un ir izskatāms, 

tāpēc ir sagatavots lēmuma projekts komisijas 9 locekļu sastāvā izveidei.  

Ir saņemti priekšlikumi no deputātes I.Nagņibedas – jautājumu virzīt izskatīšanai 

komitejās martā, komisiju neveidojot, vai papildināt komisijas sastāvu – deputāte Līga 

Rimševica, biedrības “Bauskas vecpilsēta” valdes priekšsēdētāja Ieva Bronko-Pastore, 

kolektīvā iesnieguma pārstāvis Kaspars Kalējs. 

 Tiek dots vārds iesnieguma iesniedzējam Kasparam Kalējam, kurš pauž savu nostāju 

Bauskas novada vizuālās identitātes maiņai.  

 L.Ārente atgādina, ka logo ir izstrādāts Bauskas pilsētai 2020.gadā, 2021.gadā notikusi 

sabiedriskā apspriešana atbilstoši Attīstības dokumentiem, kuros iekļauta jauna zīmola 

izstrāde novadam un tā ieviešana. Šī ir secīga novada mārketinga pozicionēšana. Pašvaldību 

speciālisti norādīja, ka nepieciešama jauna identitāte, pagājušajā gadā sabiedrisko attiecību 

nodaļa aicināja darbiniekus, deputātus uz diskusiju ar ekspertiem par iekšējo un ārējo 

komunikāciju. Tika veikta tirgus izpēte, sabiedrības līdzdalības nodrošināšanai aicināti 

iesniegt idejas: kad noslēgsies darbu iesniegšana, tiks atklāts komisijas sastāvs. 

 I.Nagņibeda norāda, ka deputāti nav lēmuši par jaunas identitātes veidošanu, tā ir 

maldinoša informācija. Saņemot šo iesniegumu, bija doma noraidīt lēmuma projektu, jo 

iesniegumu varēja izskatīt komitejās, tāpēc radās priekšlikums. Neatbalsta jaunas identitātes 

veidošanu, esošo var piemērot Bauskas novadam un aicina atbalstīt kādu no izteiktajiem 

priekšlikumiem. 

 G.Kalniņš izsakās, ka izskatāmais jautājums tiek virzīts atbilstoši likumam, tāpēc ir 

lieki diskutēt par to, kur tas būtu vai nebūtu izskatāms.  

 A.Okmanis paskaidro, ka šāda veida iesniegums ir vērtējams pozitīvi, likumdevējs 

noteicis, ka to izvērtē institūcija. Komisija ir jāizveido, deputāti aicināti pieteikties darbam 

komisijā, sastāvu var papildināt, var uzaicināt arī ekspertus. Komisija sniegs 

rekomendācijas un domes sēdē tiks pieņemts lēmums. 
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 I.Pētersone norāda šo jautājumu neskatīt politiski; lielākā daļa sastāva ir politiķi, tas 

būtu jāsaista ar iedzīvotājiem un uzņēmējiem. Izsaka priekšlikumu papildināt komisijas 

sastāvu ar pārstāvi no kolektīvā iesnieguma iesniedzējiem un pārstāvi no uzņēmēju vides, jo 

zīmols tiek izmantots viņu mārketingā.  

 M.Mediņš izsaka atbalstu priekšlikumam par komisijas sastāva papildināšanu no  

sabiedrības vidus. 

 A.Mačeks norāda, ka komisija nebūs tā, kas noteiks, kas labi, kas slikti; ir jārod 

iespējas dažādu viedokļu uzklausīšanai, komisija apkopos viedokļus un iesniegs deputātiem 

lemšanai; neatbalsta, ja komisijā tiks lobētas kāda intereses; komisija vērtēs iesnieguma 

būtību. I.Pētersone norāda, ka komisija uzklausīs visas puses, piedāvās pamatojumus uz 

balsošanu; nevajag diskutēt par to, vai iesaistīt sabiedrības pārstāvjus. A.Mačeks papildina, 

ka sabiedrības pārstāvji komisijā var būt, ir jāsaprot, kas komisijai ir jāizdara.   

 Deputāte S.Lineja aiziet no sēdes plkst.14:20. 

 J.Krievs jautā, kāds būs komisijas darba rezultāts. A.Okmanis atbild, ka iesniegums 

jāizskata pēc būtības, kas paredz pieņemt lēmumu esošo Bauskas identitāti pielāgot visa 

novada identitātei vai nepielāgot. Atbalsta K.Kalēja iekļaušanu komisijas sastāvā.  

 G.Kalniņš papildina, ka komisijas atzinuma sniegšanai nepieciešams iekļaut punktu 

par uzsākto konkursu jaunam logo. A.Okmanis paskaidro, ka līgums par jaunās identitātes 

izstrādāšanu nav noslēgts un netiks noslēgts līdz lēmuma pieņemšanai; konkursu 

nevajadzētu apturēt, kolektīvo iesniegumu iesniedzis mazs procents no paraksttiesīgajiem, ir 

jāvērtē iesniegto pretenziju pamatotība. A.Okmanis paskaidro, ka konkursa komisijas 

sastāvs netiek atklāts, lai pretendenti nevarētu to ietekmēt.   

 Deputāts V.Gailums aiziet no sēdes plkst.14:30. 

 L.Baha norāda, ka speciālisti strādā pie pašvaldības zīmola un zīmola stratēģijas 

izstrādes, kura termiņš 2024.gads; bijušas diskusijas, kāpēc iniciatīvai jābūt; balstoties uz 

Attīstības dokumentu, kurš tika nodots publiskai apspriešanai, atbalstīs deputātes 

I.Pētersones priekšlikumu iesaistīt sabiedrības pārstāvjus, t.sk., K.Kalēju, un iesaka 

uzaicināt arī sabiedrisko attiecību un mārketinga speciālistus. A.Okmanis papildina, ka 

deputāts M.Cimermanis ir teicis, ka jāvienojas ar sabiedrību par pieņemamu variantu 

visiem.  

 I.Nagņibeda izsakās, ka ir maldinošs priekšstats saistībā ar kolektīvā iesnieguma 

izskatīšanu un konkursu. A.Okmanis atkārtoti norāda, ka konkurss turpināsies līdz 

noslēgumam.  

 A.Mačeks papildina, ka sabiedrības maldināšana nenotiek, tiek strādāts pēc Attīstības 

dokumenta; esošais zīmols ir veidots Bauskas pilsētai, ir jāizvērtē visi varianti.  

 Deputāts J.Kalniņš aiziet no sēdes plkst.14:40. 

 I.Pētersone izsaka priekšlikumu par komisijas priekšsēdētāju virzīt deputāti Līgu 

Jankovu. A.Okmanis iesaka ievērot sēdes reglamentu, ka priekšlikumi jāiesniedz rakstiski, 

lai par tiem varētu balsot.  

 K.Kalējs izsaka viedokli, par procentuālo iesniedzēju iespēju ietekmēt pašvaldībā 

notiekošos procesus.  

 A.Okmanis aicina pārskatīt iesniegtos priekšlikumus. Deputāta J.Krieva priekšlikums 

tika izskaidrots, balsojums nenotiek.  

I.Nagņibedas priekšlikums par jautājuma izskatīšanu komitejās, neveidojot komisiju – 

balsojums nenotiek, šis priekšlikums tiek atlikts. 

Par komisijas sastāva papildināšanu ar deputāti Līgu Rimševicu – L.Rimševica 

apstiprina savu dalību komisijā, visi deputāti piekrīt.  

A.Okmanis informē par komisijas papildināšanu ar I.Bronko-Pastori – J.Krievs 

nepiekrīt. A.Mačeks norāda, ka no citām biedrībām arī var būt pārstāvji. G.Kalniņš 

papildina, ka nepieciešams norādīt, kā piesaistīs sabiedrības pārstāvjus. A.Okmanis rezumē, 

ka no katra novada pa vienam NVO pārstāvim, lēmuma projektā nenosaucot konkrētu 

personu. Visi piekrīt.  
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I.Nagņibeda atgādina par savu priekšlikumu par pārstāvi I.Bronko-Pastori. A.Okmanis 

norāda, ka no Bauskas var būt arī kāds cits pārstāvis. I.Pētersone norāda, ka sabiedrībai ir 

jāizvirza savs pārstāvis, nevis deputāta uzrunāts pārstāvis.  

A.Okmanis iesaka K.Kalēju komisijas sastāvā. Visi deputāti piekrīt. 

 A.Okmanis iesaka no katra novada pa vienam uzņēmēju pārstāvim. Visi deputāti 

piekrīt.   

 I.Nagņibeda piekrīt, ka komisiju vadītu L.Jankova. A.Okmanis norāda, ka komisijas 

priekšsēdētājam jābūt no vadības puses, komisijas darbu noteiks organizatoriski jautājumi un 

laika plānošana. M.Mediņš pauž atbalstu sagatavotajam lēmuma projektam.  

 A.Okmanis aicina balsot par lēmuma projektu ar veicamajiem precizējumiem.  

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Juris Krievs) 

“nepiedalās” -  
3 (Vilnis Gailums - nepiedalās balsojumā, Jānis Kalniņš - 

nepiedalās balsojumā, Solveiga Lineja - nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

papildināt lēmuma projektu ar komisijas sastāvā ietilpstošām 

personām,  

 

pieņemt lēmumu Nr.106 “Par kolektīvā iesnieguma 

izskatīšanas komisijas izveidošanu” ar labojumiem. 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 23.februārī plkst.14:56. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 30.martā plkst.9. 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 101 lp. 

2. 23.02.2023. noteikumi Nr.1 uz 1 lp. 

3. 23.02.2023. nolikums Nr.4 uz 8 lp. 

4. 23.02.2023. saistošie noteikumi Nr.1 un paskaidrojuma raksts uz 3 lp. 

5. 23.02.2023. saistošie noteikumi Nr.2 ar pielikumu un paskaidrojuma raksts uz 10 lp. 

6. 23.02.2023. nolikums Nr.5 uz 2 lp. 

7. 23.02.2023. nolikums Nr.6 uz 2 lp. 

8. 23.02.2023. nolikums Nr.7 uz 2 lp. 

9. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 137 lp. 

10. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 9 lp. 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


